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Pragmatism Of Langage Acts In The Hadith Of The Prophet (P.U.H)
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Abstract

Pragmatic linguistics is considered as a complementary field of the structural linguistics, it tries to
understand langage using among the different contexts and users intentions and the relationship
between signs and their users. Then langage acts are considered as the basis of pragmatic
linguistics, so pragmatism seek to find the characteristics of this method and its application
extention on the Hadith of the prophet.

Key word: Pragmatic, langage acts, Searle, Hadith

La linguistique pragmatique est considérée comme un domaine complémentaire de la linguistique
structurelle, elle essaye de comprendre [’utilisation du langage a travers les différents contextes et
les intentions des usagers et la relation des signes et leurs utilisateurs. Ainsi, les faits de la parole
sont considérés comme la base de la linguistique pragmatique. De ce fait, la pragmatique cherche a
connaitre les caractéristiques de cette méthode et 1I’étendu de son application sur le hadith de notre
prophéte Mohammed (ssp).

Les mots clés : La pragmatique, les faits de la parole, searle, le Hadith.
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